
har efter 45 år med tobak, nu dampet ecig, i 3 år ,hoste er væk .blodomløb, i benene er blevet godt , 

min lugtesands er god,jeg forpester ikke andre ,jeg har fået det godt,jeg fatter ikke at i ikke kan lade 

os være i fred,det er ok med aldersgrænse på 18 år .det er ikke ok med at man kun kan købe 

10ml,væske og det er ikke ok at tanke kun kan rumme 2 ml , da der er kommet så mange gode 

tanke, og ikkke det plastik vi startede med,mange hilsner en glad damper frank Egelund,  
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